
     

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 18. listopadu 2015 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, prof. Bílek, doc. Kříž, doc. Hubálovský, doc. Musílek, 
doc. Bednařík, Dr. Musílek, dr. Kuneš, dr. Radocha, Ing. Kostrová 

Hosté: Prof. Kuča 
Omluveni: 
 

prof. Milková, dr. Kühnová, 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní  
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) Různé 

 
Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana. 
 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 Probíhá transformace Nakladatelství Gaudeamus, v současné době se probírají s obory 
záležitosti ohledně zaměstnanců. 

 Databáze ProQuest nebyla využita, bude tedy zrušena. 

 Proběhl společenský večer UHK, bylo oceněno 14 studentů, dva studenti z PřF. 

 Se změnou minimální mzdy byl podán návrh na zvýšení tabulkových mezd. 

 Probíhají jednání o změnách v rozpočtování. 

 Byly vytvořeny letáky na propagační akce pro zahraniční studenty. 
 
  
K bodu 2) – Informace z referátu vědy 
Proděkan Kříž sdělil, že se připravují nové směrnice týkající se OBD a projektů specifického 
výzkumu. Při vyhodnocování příští soutěže o projekty SV bude na PřF výrazně zohledněno pl-
nění plánovaných výstupů v minulých letech. Přibližně 1/3 projektů z roku 2014 nemá dosud 
jediný v RIV započitatelný výstup. Oznámil, že pan rektor bude oceňovat nejlepší vědce, za PřF 
byli navrženi doc. Musílek a doc. Bogusch. Jsou nebo budou vypsány výzvy na akce Marie 
Sklodowské-Curie v rámci Horizontu 2020. Ohledně rekonstrukce budovy C sdělil, že řešení 
situace po zatečení na katedře biologie není dosud ze strany stavby uspokojivě řešeno. 

 
K bodu 3) – Informace z oblasti studijní 
Pan proděkan dr. Musílek sdělil, že je možno odměnit pracovníky za celoroční účast na propa-
gačních akcích. Vedoucí kateder zašlou návrhy do středy 25. listopadu dr. Musílkovi a prof. 



Bílkovi. Požádal vedoucí kateder informatiky a biologie a urychlené dodání rozpisu programu 
na „Po čertech zajímavé experimenty ...“. Připravuje se Den otevřených dveří, letos vychází na 
15. a 16. ledna 2016. Místnosti budou stejné jako vloni. Tj. A23, A24 a A25 a přilehlá chodba 
s postery. Poprosil vedoucí kateder o zaslání programu na DOD do konce listopadu. Doc. Hu-
bálovský připravuje smyčku videí, katedry, které mají videa, zašlou vše doc. Hubálovskému, 
aby je do smyčky zařadil. Videa se budou promítat v prostoru mezi učebnami A10 a A25. 
Sdělil, že termíny státních závěrečných zkoušek u učitelských oborů se hlásí jednak na Peda-
gogickou fakultu, jednak na Přírodovědeckou fakultu, vždy podle toho, na které z fakult je daný 
student veden v matrice. Pan rektor vydal Rektorský výnos 14/2015 – počty studentů do pro-
gramů, počty byly na PřF rozděleny rovnoměrně mezi studijní programy. Při příjímacím řízení 
je však důležité naplnit celkové počty studentů v jednotlivých stupních (bakalářský, magister-
ský, doktorský), rozdělení mezi studijními programy bude stejně jako v minulých letech 
nerovnoměrné,  nelze jej spolehlivě předpovědět. Katedra chemie připravuje dvě akreditace 
navazujících magisterských studijních oborů pod studijním programem N1407 Chemie. 
 
K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 
Proděkan prof. Bílek sdělil informaci o přípravě textu Dlouhodobého záměru činnosti PřF na 
období 2016 - 2020. Seznámil přítomné s prioritami fakulty a univerzity a diskutoval konkrétní 
části přípravy pracovního textu. Do týdne zašle vedoucím kateder návrh DZ PřF k připomínko-
vání a případným dalším návrhům na doplnění. Vědecké radě PřF bude DZ předložen 
k projednání a Akademickému senátu PřF ke schválení v počátku roku 2016.  
V rámci Erasmu proběhlo 2. kolo výběrového řízení na výjezdy v AR 2015-16 pro studenty a 
1. kolo pro akademické pracovníky. Počet nabízených výjezdů byl právě naplněn. Byla uza-
vřena nová erasmovská smlouva na obory chemie a biologie s Univerzitou Braganca 
(Portugalsko). 
 
 
K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  

- Paní tajemnice sdělila, že vedoucím kateder zaslala přehled čerpání k 5. 11. 2015. 
V tomto přehledu ještě nebyly zohledněny mzdové náklady za měsíc říjen, které se 
v prvním týdnu kalendářního měsíce na rektorátě zpracovávají a v účetním systému 
Magion jsou zaúčtovány cca v druhém týdnu daného měsíce. V průběhu dnešního dne 
bude vedoucím kateder zaslán přehled čerpání, kde již tyto mzdové náklady měsíce 
října budou zohledněny. 

- Hospodaření všech kateder se vyvíjí příznivě, případnou výši návrhu na vyplacení mi-
mořádných odměn z kateder budou vedoucí kateder konzultovat s tajemnicí. Jako 
každoročně, je možné nevyčerpané finance rozpočtu převádět do dalšího roku. 

- Vedoucím vědeckých týmů bude sdělena výše financí, která je možná k vyplacení na 
mimořádné odměny.  

- Byl zveřejněn Závazný časový harmonogram účetní uzávěrky roku 2015 (Sdělení rekto-
rátu 4/2015 ze dne 27. 10. 2015), referentky informovány. 

 
 
K bodu 6) – Různé 

 Doc. Kříž oznámil, že bude vyhlášena soutěž IRP. 

 Doc. Musílek pozval přítomné na Science café dne 24.11.2015 



 Doc. Hubálovský sdělil, že katedra informatiky za pomoci studentky informatiky vytvo-
řila katedrální FB, studentka je ochotna spravovat i fakultní FB. 

 Paní tajemnice Ing. Kostrová sdělila informaci ohledně ztracených měřáků na katedře 
fyziky. 

 Dr. Kuneš se dotázal, jak je to s uzavírám budovy C. 
 
 
 
Úkoly: 

 
1. Vedoucí kateder zašlou návrhy na odměny pracovníkům za pomoc při propagačních ak-

cích. 
Termín:  do 25. listopadu 2015  
Kdo: vedoucí kateder  
Komu: proděkanovi dr. Musílkovi, proděkanovi prof. Bílkovi 
 

2. Zaslat program na Den otevřených dveří. 
Termín: do 30. listopadu 2015 
Kdo: vedoucí kateder 
Komu: proděkanovi dr. Musílkovi, Bc. Lankašové 
 
  
  

 
 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


